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OR.Oz.0022.43.2020 

 

 

PROTOKÓŁ NR  118/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 3 września 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie inwentaryzacji 

instalacji elektrycznej oraz wykonania koncepcji technicznej dla zadania: „Przebudowa 

instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej i deszczowej wraz z podłączeniem  

do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej w ul. Słowackiego” – zajęcie 

stanowiska. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania 

dyrektorów w szkołach i placówkach oświatowych, w których nie utworzono stanowiska 

wicedyrektora w roku szkolnym 2020/2021. 

5.3. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Fundacji Energa  

o udzielenie darowizny w kwocie 12.000 zł z przeznaczeniem na zakup nowego sprzętu do 

terapii EEG Biofeedback – zajęcie stanowiska. 

5.4. Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.   

w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 150.000 zł z przeznaczeniem 

na zakup środków ochrony indywidualnej – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie biblioteki powiatowej – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie petycji dotyczących zawieszenia, a docelowo 

likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego oraz oddziału pediatryczno – 

neonatologicznego – projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie przekazania petycji 

według właściwości do Zarządu Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. 

5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie przekazanego przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego pisma Prezesa Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. Ciechocinek 

dotyczącego kontroli przeprowadzonej przez Powiatową Stację Sanitarno – 

Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim w restauracjach na terenie Ciechocinka – 

zajęcie stanowiska.  

5.8. Projekt aneksu do umowy ze Zgromadzeniem Sióstr św. Elżbiety Prowincja Toruńska 

zawartej 18 grudnia 2018 r.  o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej dla osób przewlekle psychicznie chorych w Zakrzewie do podejmowania 

wszelkich działań związanych z realizacją projektu pt. „Pomagamy skutecznie” 



2 
 

 

 

 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego, Działania 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do podejmowania wszelkich 

działań związanych z realizacją projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 - Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych 

świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwienie dostępu do przystępnych 

cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych 

świadczonych w interesie ogólnym. 

5.11. Wnioski Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie 

Kujawskim i Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie 

finansowe realizacji projektów, które na podstawie umowy zawartej pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w Toruniu w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy regionami III” otrzymały 

środki finansowe w wysokości 80% kosztów realizacji projektu, oraz Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe, w celu 

zabezpieczenia 20% udziału własnego – zajęcie stanowiska. 

5.12. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:30. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 115/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 sierpnia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 115/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 sierpnia 2020 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 116/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 21 sierpnia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 116/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 21 sierpnia 2020 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 117/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 sierpnia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 117/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt 5.1.  uczestniczy: pan Tomasz Kozłowski Zastępca 

Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego i pani Iwona Szafrańska zarządca nieruchomością 

wspólną Miasta Aleksandrowa Kujawskiego i Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Ad 5.1. Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie 

inwentaryzacji instalacji elektrycznej oraz wykonania koncepcji technicznej dla 

zadania: „Przebudowa instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej i deszczowej 

wraz z podłączeniem do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej  

w ul. Słowackiego” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Naczelnika Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie inwentaryzacji instalacji elektrycznej oraz wykonania 

koncepcji technicznej dla zadania: „Przebudowa instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej  

i deszczowej wraz z podłączeniem do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej 

w ul. Słowackiego”. 

Na dzisiejsze posiedzenie zaprosiłam przedstawicieli Urzędu Miejskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim ponieważ mamy wątpliwości i pytania związane z nieruchomością wspólną 

miasta i powiatu. Zacznijmy od przebudowy instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej  

i deszczowej. Proszę wprowadzić nas w ten temat. 

 

Pan Tomasz Kozłowski – inwestycja ma na celu uregulowanie gospodarki ściekowej  

na obszarze zarządu nieruchomością wspólną. Polega na tym, żeby przeorientować ścieki  

i rozdzielić je na sanitarne i deszczowe oraz przyłączyć się do planowanej budowy kanalizacji 

w ulicy Słowackiego, obecnie na etapie projektowej. Podjęliśmy wstępne rozmowy  

z projektantami w tej sprawie, mamy kilka koncepcji. Kwota tych koncepcji jest dla nas 

niezadawalająca i sądzę, że dla państwa też by była. Prosimy o przychylenie się do wniosku  

o przygotowanie projektu budowlanego. Wykonawca zostanie wyłoniony w drodze zapytania 

ofertowego. Koszt będzie uzgodniony z Państwem. Miałoby to polegać na złapaniu trzech 

budynków m.in. budynek ZUS, nasz budynek i budynek Słowackiego 12. Koszty będą 

współmiernie rozdzielone na poszczególne instytucje. Chcemy to zrobić jak najmniej 

inwazyjnie, nie dotykać budynku i orientować kanalizację na naszym parkingu.   

 

Pani Lidia Tokarska – przed nami podjęcie decyzji w tej kwestii i kolejne koszty. Proszę 

wyjaśnić, jak to będzie wyglądało. Musimy zapłacić za część projektu i jakąś część  

za wykonanie przyłącza. Czy orientowaliście się jakie to będą koszty? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – nie wiemy. Było tyle koncepcji np. przeorientowania ścieków  

na poziomie piwnicy, gdzie koszty były bardzo duże. Mamy plany, żeby wykorzystać kanał 

istniejący. Ale póki nie będziemy mieć danych i konkretnej opinii projektanta, który będzie 

przygotowywał tę dokumentację nie chcemy rozmawiać o kosztach. Na pewno jednym  

z elementów tej dokumentacji będzie zatwierdzenie koncepcji projektowej i ogólnych 

kosztów.   

 

Pani Lidia Tokarska – jaki będzie termin wykonania tego zadania?  

 

Pan Tomasz Kozłowski – chcielibyśmy zrobić to do końca roku i zapłacić to ze środków 

tegorocznych. Sam projekt. 
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Pani Lidia Tokarska – czyli wykonanie przyszły rok. 

 

Pan Tomasz Kozłowski – tak. Najważniejsze jest wskazanie przyłącza dla Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej, gdzie mają wyprowadzić nam przyłącze do kanalizacji deszczowej  

i sanitarnej, żebyśmy w przyszłości nie musieli ingerować w drogę.  

 

Pani Lidia Tokarska – jest to dla nas dość kłopotliwa sytuacja, ponieważ myśmy wcześniej 

nie wiedzieli, że takie są plany. Nie mogliśmy się na to przygotować i zabezpieczyć 

odpowiednie środki w budżecie powiatu.  

 

Pan Tomasz Kozłowski – nas sytuacja też zaskoczyła, bo środki na etap wykonania miały 

być uruchomione później, ale ze względu na oszczędności przetargowe poprzedniego etapu 

została podjęta decyzja, żeby przyspieszyć te działania. Teraz rynek wykonawców jest taki, że 

powoduje opóźnienia w wykonawstwie. Mamy termin rozliczania się z funduszem.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli rozumiem, że kwestia wykonania koncepcji za kwotę 9.348 zł 

brutto, o czym mowa w piśmie, jest już nieaktualna? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – tak. Przygotowujemy zapytanie ofertowe na wyłonienie 

wykonawcy projektu budowlanego, którego elementem będzie koncepcja.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli wyłonicie wykonawcę to proszę o jak najszybszą informację  

z podaniem kosztów.  

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pani Dorota Sobierajska – w jaki sposób będzie finansowanie tego zadania? Czy będzie 

osobno wystawiona faktura dla powiatu, czy w ramach zarządu nieruchomością wspólną, czy 

będzie umowa, czy porozumienie? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – myśleliśmy, żeby w ramach zarządu nieruchomością wspólną.  

 

Pani Iwona Szafrańska – z tym, że nie starczy środków.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli trzeba będzie je zwiększyć. Więcej budynków będzie 

obejmował ten projekt. 

 

Pan Tomasz Kozłowski – koszty podzielimy według udziałów. Na temat rozdzielenia 

kosztów też będziemy rozmawiać z przyszłym wykonawcą tej dokumentacji, zobaczymy jak 

on to widzi.  

 

Pani Lidia Tokarska – będziemy się w tych sprawach dalej spotykać i rozmawiać,  

bo wyjścia nie mamy. Trzeba to zrobić, nie ma innej możliwości.  
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Pan Tomasz Kozłowski – celem tego przedsięwzięcia jest uregulowanie gospodarki wodno – 

ściekowej. Jest to dla nas bardzo ważne. Nie ukrywajmy, że dyrektywa unijna nakazuje nam 

to. Zbliżamy się do końcowego terminu w jakim powinniśmy wypełnić tę dyrektywę. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy macie orientację mniej więcej jakie to będą koszty? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – dokumentacja ok. 20.000 zł na całość tego obszaru.  

 

Pani Lidia Tokarska – a jeśli chodzi o wykonanie, zmieścimy się w 100.000 zł.? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – dołożymy wszelkich starań, żeby było to jak najtaniej. 

 

Pani Lidia Tokarska – pozostała nam jeszcze jedna sprawa kwestia inwentaryzacji instalacji 

elektrycznej w naszym biurowcu, która choć planowana nie została wykonana.  

 

Pani Iwona Szafrańska – wykonawca zaczął realizację tego zadania wstępnie i nie 

dokończył, nie przedstawił żadnego dokumentu. Nie została zawarta żadna umowa, ponieważ 

najpierw miał zrobić rozeznanie co do kwestii wykonania całego zadania. Zrobił to 

rozeznanie i nie przystąpił do realizacji zadania. Nie mamy tej inwentaryzacji zrobionej.  

 

Pani Lidia Tokarska – miało to być zrobione w związku z Państwa instalacją fotowoltaiczną.  

 

Pani Iwona Szafrańska – nie wiem jakie były rozmowy w sprawie tej instalacji 

fotowoltaicznej.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie było żadnych. Chcieliśmy to uporządkować, żeby wiadomo było 

kto za co płaci. Czy zostanie ta inwentaryzacja wykonana? 

 

Pani Iwona Szafrańska – nie mam wykonawcy. W okresie jak zaczęła się epidemia nie było 

możliwości wykonania tego zadania. Wolałabym, żeby zrobił to ten wykonawca, który robił 

rozpoznanie. Byłby to koszt ok. 6 tys. zł. Niestety wykonawca nie wykonał tego zadania, nie 

podpisał umowy, nie przekazaliśmy żadnych środków finansowych.   

 

Pani Lidia Tokarska – zależy nam na wykonaniu tej inwentaryzacji. Proszę  

o zintensyfikowanie działań i doprowadzenie tego do końca. Środki zostały zabezpieczone,  

a zadanie nie zostało wykonane.   

 

Pani Iwona Szafrańska – musimy też przystąpić do rozmowy w kwestii rozliczania  

za energię elektryczną. Fotowoltaika jest już załączona. Od 13 sierpnia korzystamy z naszej 

energii elektrycznej, którą produkujemy. Nie mam jeszcze żadnej faktury rozliczającej,  

z uwagi na to, że jest to krótki okres. Jak będzie pierwsza faktura musielibyśmy przystąpić  

do rozmowy co dalej, jak to rozliczać.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak państwo to zgłosili do projektu, że rozliczacie tylko miejski prąd? 
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Pani Iwona Szafrańska – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – tu właśnie jest potrzeba wykonania tej inwentaryzacji. Mieliśmy to 

uporządkować, żeby wiedzieć kto za co płaci.  

 

Pani Iwona Szafrańska – wiemy mniej więcej jakie pokoje są obsługiwane przez licznik, 

który obsługuje fotowoltaikę.  

 

Pan Adam Potaczek – na którym piętrze te pokoje są? 

 

Pani Iwona Szafrańska – parter, część geodezji i góra.  

 

Pan Adam Potaczek – te pokoje podłączone są pod licznik fotowoltaiczny?  

 

Pani Iwona Szafrańska – tak.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli musimy się kolejny raz spotkać na roboczo. Proszę postarać się, 

żeby zrealizować to zadanie. Upoważnię panią Karolinę Wojtylewską, żeby monitorowała to 

na bieżąco i przedstawiała sprawozdania czy jest to robione czy nie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę  

na podjęcie czynności zmierzających do zlecenia opracowania projektu budowlanego  

dla zadania: „Przebudowa instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej i deszczowej wraz  

z podłączeniem do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej w ul. Słowackiego” 

i oczekujemy na przedstawienie kosztów ogólnych zadania i propozycji podziału tych 

kosztów pomiędzy współwłaścicieli nieruchomości. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na podjęcie czynności zmierzających do zlecenia opracowania 

projektu budowlanego dla zadania: „Przebudowa instalacji zewnętrznej kanalizacji 

sanitarnej i deszczowej wraz z podłączeniem do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej  

i deszczowej w ul. Słowackiego” i oczekuje na przedstawienie kosztów ogólnych zadania  

i propozycji podziału tych kosztów pomiędzy współwłaścicieli nieruchomości. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wnieść do zarządcy nieruchomości wspólnej Gminy 

Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 

częściach oznaczonej nr 8, 10, 12 położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Słowackiego 8, o zintensyfikowanie działań i doprowadzenie do zrealizowania zadania 

polegającego na przeprowadzeniu inwentaryzacji instalacji elektrycznej budynku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wnosi do zarządcy nieruchomości wspólnej Gminy Miejskiej Aleksandrowa 

Kujawskiego w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach oznaczonej nr 8, 

10, 12 położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8, o zintensyfikowanie 

działań i doprowadzenie do zrealizowania zadania polegającego na przeprowadzeniu 

inwentaryzacji instalacji elektrycznej budynku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Wydział Organizacji, Kadr i Nadzoru do 

bieżącego monitorowania realizacji przedmiotowych zadań. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązuje Wydział Organizacji, Kadr i Nadzoru do bieżącego 

monitorowania realizacji przedmiotowych zadań. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – kiedy planowany jest montaż windy? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – 10 września jest otwarcie ofert. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę o informację o wyborze wykonawcy.  

 

Pan Tomasz Kozłowski – oczywiście przedstawimy taką informację po rozstrzygnięciu 

postępowania prowadzonego zgodnie z przepisami ustawy Prawo zamówień publicznych. 

 

Pani Lidia Tokarska – jaki jest termin wykonania? 

 

Pan Tomasz Kozłowski – koniec listopada, albo grudzień. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy termin ten jest realny.  

 

Pan Tomasz Kozłowski – tak.  

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 25 sierpnia 2020 r. znak: 

OR.Og.2512.36.2020 w sprawie inwentaryzacji instalacji elektrycznej oraz wykonania 

koncepcji technicznej dla zadania: „Przebudowa instalacji zewnętrznej kanalizacji sanitarnej  

i deszczowej wraz z podłączeniem do projektowanej sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej 

w ul. Słowackiego”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli  

do zastępowania dyrektorów w szkołach i placówkach oświatowych, w których  

nie utworzono stanowiska wicedyrektora w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów w szkołach i placówkach 

oświatowych, w których nie utworzono stanowiska wicedyrektora w roku szkolnym 

2020/2021. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wyznaczenia 

nauczycieli do zastępowania dyrektorów w szkołach i placówkach oświatowych, w których 

nie utworzono stanowiska wicedyrektora w roku szkolnym 2020/2021, tj.: pana Jakuba 

Krzewińskiego nauczyciela Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

do zastępowania pana Zbigniewa Różańskiego Dyrektora  Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku, oraz panią Marię Machłaj nauczyciela Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim do zastępowania pani Lidii Czyżniejewskiej 

Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania 

dyrektorów w szkołach i placówkach oświatowych, w których nie utworzono stanowiska 

wicedyrektora w roku szkolnym 2020/2021, tj.: 

1) pana Jakuba Krzewińskiego nauczyciela Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

do zastępowania pana Zbigniewa Różańskiego Dyrektora  Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku, 

2) panią Marię Machłaj nauczyciela Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim do zastępowania pani Lidii Czyżniejewskiej Dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 1 września 2020 r. 

znak: PS.4324.59.2020 wraz z pismem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku z dnia 27 sierpnia 2020 r. i Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 sierpnia 2020 r. oraz projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów  

w szkołach i placówkach oświatowych, w których nie utworzono stanowiska wicedyrektora  

w roku szkolnym 2020/2021, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Fundacji 

Energa o udzielenie darowizny w kwocie 12.000 zł z przeznaczeniem na zakup 

nowego sprzętu do terapii EEG Biofeedback – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody 

na wystąpienie z wnioskiem do Fundacji Energa o udzielenie darowizny w kwocie 12.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup nowego sprzętu do terapii EEG Biofeedback. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wystąpienie do Fundacji Energa 

o udzielenie darowizny w kwocie 12.000 zł z przeznaczeniem na zakup nowego sprzętu  

do terapii EEG Biofeedback. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim, wyraził zgodę na wystąpienie do Fundacji Energa  

o udzielenie darowizny w kwocie 12.000 zł z przeznaczeniem na zakup nowego sprzętu  

do terapii EEG Biofeedback. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 1 września 2020 r. 

znak: PS.5324.60.2020 wraz z wnioskiem Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 26 sierpnia 2020 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na wystąpienie z wnioskiem do Fundacji Energa o udzielenie darowizny w kwocie 

12.000 zł z przeznaczeniem na zakup nowego sprzętu do terapii EEG Biofeedback, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  

w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 150.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup środków ochrony indywidualnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Prezesa Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  w sprawie przekazania środków 

finansowych w wysokości 150.000 zł z przeznaczeniem na zakup środków ochrony 

indywidualnej. 

Niewątpliwie środki te są bardzo szpitalowi potrzebne i w sytuacji Covid-19 wręcz niezbędne 

do prawidłowego funkcjonowania. Natomiast najbliższe tygodnie, które są przed nami pokażą 

nam  jakie będą dla powiatu koszty podwyżek dla nauczycieli. W związku z tym, proponuję 

powziąć taką decyzję, że szukamy tych środków. Spróbujmy zabezpieczyć nie 150 tys. zł,  

a 100 tys. zł na ten cel.  
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Pani Dorota Sobierajska – może nie określać kwoty. Zarząd Powiatu poczyni starania celem 

udzielenia pomocy szpitalowi. Zobaczymy jakie będą skutki podwyżek dla nauczycieli.  

 

Pani Lidia Tokarska – dobrze, jest to bardzo ważna rzecz, zależy nam na tym i musimy 

poszukać środków dla szpitala w naszym budżecie.  

 

Pani Dorota Sobierajska – można zaangażować pracowników Wydziału Polityki Społecznej 

i Promocji Powiatu, żeby poszukać innych źródeł finansowania np. w ramach jakiś projektów, 

programów. 

 

Pani Lidia Tokarska – pan Prezes korzysta ze wszystkich projektów, programów jakie są 

dostępne, korzysta ze wsparcia projektów Marszałkowskich, z ROPS-u.  

 

Pani Dorota Sobierajska – sądzę, że w drugim półroczu też ruszą jakieś programy 

ministerialne w tym zakresie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zająć stanowisko, że 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o.  w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 150.000 zł 

z przeznaczeniem na zakup środków ochrony indywidualnej i postanowił poszukać 

możliwości pomocy szpitalowi w przedmiotowym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o.  w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 150.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup środków ochrony indywidualnej i postanowił poszukać możliwości 

pomocy szpitalowi w przedmiotowym zakresie. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 1 września 2020 r. 

znak: PS.0232.19.2020 wraz z wnioskiem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o.  z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie przekazania środków finansowych 

w wysokości 150.000 zł z przeznaczeniem na zakup środków ochrony indywidualnej, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie biblioteki powiatowej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

biblioteki powiatowej. 
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Pani Sekretarz przedstawiła nam kto odpowiedział na nasze pismo w sprawie biblioteki 

powiatowej. Oferta Wójta Gminy Koneck jest na kwotę 22.507,43 zł, a Burmistrza 

Aleksandrowa Kujawskiego na kwotę 50.000 zł.   Jakie jest państwa stanowisko w tej 

sprawie? 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję odłożyć decyzję, biorąc pod uwagę to, że potrzebujemy  

w tej chwili każdego grosza.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismami Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 11 sierpnia 2020 r. oraz Wójta 

Gminy Koneck z dnia 25 sierpnia 2020 r. w sprawie realizacji zadań biblioteki powiatowej  

i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po rozpoznaniu możliwości 

finansowych powiatu na 2021 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismami Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

11 sierpnia 2020 r. oraz Wójta Gminy Koneck z dnia 25 sierpnia 2020 r. w sprawie realizacji 

zadań biblioteki powiatowej i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie  

po rozpoznaniu możliwości finansowych powiatu na 2021 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – czy będziemy odpowiadać tym dwóm panom? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak. Należy odpowiedzieć, że Zarząd Powiatu przeanalizował 

odpowiedzi na nasze pismo. Jesteśmy wdzięczni za deklarowanie pomocy w prowadzeniu 

powiatowej biblioteki. Jesteśmy przed konstrukcją budżetu i w odpowiednim czasie 

wystąpimy z propozycją zawarcia stosownej umowy.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 31 sierpnia 2020 r. znak: SK.0022.17.2020 w sprawie 

biblioteki powiatowej wraz z pismami Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

11 sierpnia 2020 r. oraz Wójta Gminy Koneck z dnia 25 sierpnia 2020 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie petycji dotyczących zawieszenia,  

a docelowo likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego oraz oddziału 

pediatryczno – neonatologicznego – projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie 

przekazania petycji według właściwości do Zarządu Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 
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Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

petycji dotyczących zawieszenia, a docelowo likwidacji oddziału ginekologiczno – 

położniczego oraz oddziału pediatryczno – neonatologicznego – projekty uchwał Zarządu 

Powiatu w sprawie przekazania petycji według właściwości do Zarządu Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – wpłynęły dwie bardzo podobne petycje, jedna 

podpisana przez 811 mieszkańców powiatu, a druga przez 347. W przypadku obu petycji nie 

ma wskazanej osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję.   Te petycje umieściliśmy na 

naszej stronie BIP.  

Przygotowałam projekt uchwały Zarządu Powiatu o przekazaniu jednej i drugiej petycji do 

Zarządu szpitala według właściwości.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

przekazania petycji podpisanej przez 347 mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego 

dotyczącej zawieszenia, a docelowo likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego oraz 

oddziału pediatryczno – neonatologicznego według właściwości do Zarządu Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przekazania petycji podpisanej przez 347 

mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego dotyczącej zawieszenia, a docelowo likwidacji 

oddziału ginekologiczno – położniczego oraz oddziału pediatryczno – neonatologicznego 

według właściwości do Zarządu Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie przekazania petycji podpisanej 

przez 811 mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego dotyczącej zawieszenia, a docelowo 

likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego oraz oddziału pediatryczno – 

neonatologicznego według właściwości do Zarządu Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przekazania petycji podpisanej przez 811 

mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego dotyczącej zawieszenia, a docelowo likwidacji 

oddziału ginekologiczno – położniczego oraz oddziału pediatryczno – neonatologicznego 

według właściwości do Zarządu Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska – informuję, że wpłynęła kolejna petycja w tej sprawie od 

mieszkańców Gminy Zakrzewo.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – pani Starosto, jest sprawa tego typu, że jak jest 

wielokrotność to ustawa to reguluje. My trzeciej petycji nie będziemy już rozpatrywać,  

tu musieliśmy bo troszeczkę różniły się treścią i dlatego wymienione jest ile osób jest  

w jednej,  ile w drugiej.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie ma wyznaczonego reprezentanta przez wnoszących te petycje, do 

którego moglibyśmy odpisać i przedstawić nasze stanowisko. 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – po dzisiejszym Zarządzie umieszczę na stronie BIP 

informację, że Zarząd przekazuje te petycje do Zarządu szpitala według właściwości. Na tym 

nasza rola się kończy. 

 

Pani Lidia Tokarska – chciałam państwa poinformować, że na stronie szpitala od kilku 

miesięcy jest informacja, że szpital potrzebuje pomocy finansowej. Zwraca się do 

mieszkańców, do wszystkich nas, żebyśmy w tym czasie epidemii Covid-19 wspierali szpital, 

przeznaczali na szpital darowizny. Przypomnę, że zgodnie z ustawą „covidową” te darowizny 

na rzecz szpitala można sobie odpisać od podatku. Ja również umieszczę na stronie 

internetowej powiatu prośbę, żeby w związku z trwającym stanem zagrożenia epidemicznego 

wywołanego koronawirusem COVID–19 i dużym zainteresowaniem akcjami niesienia 

pomocy dla szpitali, o wsparcie finansowe Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. Prośbę będę kierować do mieszkańców powiatu, do wszystkich ludzi 

dobrej woli, żeby zechcieli wesprzeć szpital powiatowy, żeby wpłacali chociaż symboliczne 

kwoty na walkę z Covid-19. Myślę, że jako Zarząd Powiatu możemy zwrócić się do 

mieszkańców, pomóżcie nam w utrzymaniu Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. Członków Zarządu Powiatu namawiam gorąco do przekazania takiej 

darowizny, bo to jest nasze wspólne dobro.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – na podstawie innych szpitali wiemy, że to daje efekt.  

 

Pani Lidia Tokarska – te petycje podpisane przez wiele setek ludzi napawają optymizmem, 

że mieszkańcom zależy na szpitalu powiatowym, zależy  im na funkcjonowaniu tych 

oddziałów. Dlatego zwrócimy się do wszystkich mieszkańców, również do tych, którzy te 

petycje podpisali o realne, materialne wsparcie szpitala.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 1 września 2020 r. znak: SK.0022.18.2020 w sprawie petycji 

dotyczących zawieszenia, a docelowo likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego 

oraz oddziału pediatryczno – neonatologicznego wraz z petycjami i projektami uchwał 

Zarządu Powiatu w sprawie przekazania petycji według właściwości do Zarządu 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o., stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie przekazanego przez Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego pisma Prezesa Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. 

Ciechocinek dotyczącego kontroli przeprowadzonej przez Powiatową Stację 

Sanitarno – Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim w restauracjach  

na terenie Ciechocinka – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

przekazanego przez Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego pisma Prezesa 

Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. Ciechocinek dotyczącego kontroli przeprowadzonej przez 

Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim  

w restauracjach na terenie Ciechocinka.  

Restauratorzy ciechocińscy i właściciele kawiarni zwracają się do Starosty, do Zarządu 

Powiatu, do radnych Powiatu Aleksandrowskiego, protestują przeciwko kontrolom Sanepidu 

w ich instytucjach. Absolutnie nie widzę tutaj możliwości, żebyśmy interweniowali  

i występowali przeciwko pracy Sanepidu, ponieważ to jest instytucja, która ma na celu 

pilnowanie porządku i wykluczenie możliwości zakażenia wirusem Covid-19 przez 

użytkowników restauracji i kawiarni.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – radca prawny Tomasz Grajek wystosował pismo  

z zastrzeżeniami do kontroli do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Aleksandrowie Kujawski, czyli właściwie. Jeżeli byłaby nawet jakakolwiek uwaga pod 

kątem pracownika Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej to i tak to pismo zostało skierowane 

prawidłowo do bezpośredniego przełożonego do Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Aleksandrowie Kujawski. Zarząd Powiatu mógł się z nim tylko zapoznać.  

Panu Przewodniczącemu Rady Powiatu odpowiemy, że to pismo zostało prawidłowo 

skierowane według właściwości do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Aleksandrowie Kujawski, a Zarząd Powiatu zapoznał się z nim. Nic więcej nie możemy 

zrobić. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zająć stanowisko, że 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z przekazanym przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego pismem Prezesa Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. z siedzibą w  Ciechocinku  

skierowanym do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącym kontroli przeprowadzonej przez Powiatową Stację Sanitarno – 

Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim w restauracjach na terenie Ciechocinka.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z przekazanym przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego pismem Prezesa Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. z siedzibą w  Ciechocinku  

skierowanym do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącym kontroli przeprowadzonej przez Powiatową Stację Sanitarno – 

Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim w restauracjach na terenie Ciechocinka.  
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 31 sierpnia 2020 r. znak: SK.0022.16.2020 w sprawie 

przekazanego przez Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego pisma Prezesa 

Zarządu Zdrojowa Sp. z o.o. Ciechocinek dotyczącego kontroli przeprowadzonej przez 

Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w Aleksandrowie Kujawskim  

w restauracjach na terenie Ciechocinka, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt aneksu do umowy ze Zgromadzeniem Sióstr św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska zawartej 18 grudnia 2018 r.  o powierzeniu realizacji zadania publicznego 

pod nazwą: „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt aneksu do umowy  

ze Zgromadzeniem Sióstr św. Elżbiety Prowincja Toruńska zawartej 18 grudnia 2018 r.   

o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Domu Pomocy 

Społecznej w Grabiu”. 

Aneks dotyczy zwiększenia dotacji dla Domu Pomocy Społecznej w Grabiu  

z przeznaczeniem na wypłatę dodatkowych gratyfikacji pracownikom domów pomocy 

społecznej narażonych na negatywne skutki wystąpienia epidemii wirusa SARS-COV-2  

i na pokrycie zwiększonych wydatków domu pomocy społecznej związanych  

z przewidywanym rozpowszechnianiem się choroby zakaźnej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć aneks do umowy ze Zgromadzeniem 

Sióstr św. Elżbiety Prowincja Toruńska zawartej 18 grudnia 2018 r.  o powierzeniu realizacji 

zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

Kto jest za? Dziękuję.  

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy ze Zgromadzeniem Sióstr św. Elżbiety 

Prowincja Toruńska zawartej 18 grudnia 2018 r.  o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 28 sierpnia 2020 r. znak: PI.072.3.6.2020 wraz z projektem aneksu do umowy  

ze Zgromadzeniem Sióstr św. Elżbiety Prowincja Toruńska zawartej 18 grudnia 2018 r.  

 o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Domu Pomocy 

Społecznej w Grabiu”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej dla osób przewlekle psychicznie chorych w Zakrzewie  

do podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją projektu pt. „Pomagamy 

skutecznie” współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego, Działania 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych  

w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 

2020. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla osób przewlekle 

psychicznie chorych w Zakrzewie do podejmowania wszelkich działań związanych  

z realizacją projektu pt. „Pomagamy skutecznie” współfinansowanego przez Unię Europejską 

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Działania 2.8 Rozwój usług społecznych 

świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014 – 2020. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w ramach projektu DPS otrzyma środki finansowe na dodatki do 

wynagrodzeń dla pracowników od września do listopada tj. 1.450 zł brutto miesięcznie na 

osobę dla 39 pracowników, którzy mają bezpośredni kontakt z pensjonariuszami oraz zakup 

środków ochrony osobistej dla pracowników tj. 1.428 zł na osobę dla 71 pracowników. 

DPS w Zakrzewie nigdy nie realizował projektu unijnego, czy zatem mają takie siły 

merytoryczne, które pozwolą na prawidłową realizację i rozliczenie projektu, czy niezbędna 

będzie pomoc Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Pani Lidia Tokarska  – wsparcie PCPR jest ciągłe. PCPR jest koordynatorem i jedyną 

instytucją, którą obsługuje DPS Zakrzewo. Dlatego uważam, że muszą ze sobą 

współpracować i sobie pomagać. Dlatego poprosimy pracowników PCPR o pomoc 

pracownikom DPS w realizacji tego projektu, w rozliczaniu, w sprawdzaniu dokumentów,  

o pomoc merytoryczną. 

 

Pan Adam Potaczek – to już zadanie Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, 

który jest odpowiedzialny za realizację tego projektu.  

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla osób przewlekle psychicznie chorych 

w Zakrzewie do podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją projektu pt. 

„Pomagamy skutecznie” współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego, Działania 2.8 Rozwój usług społecznych 

świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014 – 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej dla osób przewlekle psychicznie chorych w Zakrzewie do podejmowania wszelkich 

działań związanych z realizacją projektu pt. „Pomagamy skutecznie” współfinansowanego 

przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Działania 2.8 

Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 31 sierpnia 2020 r. znak: PI.091.2.1.4.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla osób przewlekle 

psychicznie chorych w Zakrzewie do podejmowania wszelkich działań związanych  

z realizacją projektu pt. „Pomagamy skutecznie” współfinansowanego przez Unię Europejską 

w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Działania 2.8 Rozwój usług społecznych 

świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do 

podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją projektu pt. „Wsparcie 

dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 - Działanie 2.8 

Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwienie 

dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki 

zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim do podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją 

projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii 

COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 - 

Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: 

Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym 

opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie upoważnienia 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do 

podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją projektu pt. „Wsparcie dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 - Działanie 2.8 Rozwój usług 

społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwienie dostępu do 

przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług 

socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do podejmowania wszelkich działań 

związanych z realizacją projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w 

okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

lata 2014 – 2020 - Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym, PI 9iv: Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości 

usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 1 września 2020 r. znak: PI.091.2.1.11.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim do podejmowania wszelkich działań związanych z realizacją 

projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii 

COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014 – 2020 - 

Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: 

Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym 

opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Wnioski Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie 

Kujawskim i Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie 

finansowe realizacji projektów, które na podstawie umowy zawartej pomiędzy 

Powiatem Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w Toruniu w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III” otrzymały środki finansowe w wysokości 80% kosztów realizacji 

projektu, oraz Środowiskowego Domu Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim o 

wsparcie finansowe, w celu zabezpieczenia 20% udziału własnego – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Wnioski Warsztatu Terapii Zajęciowej 

im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim i Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie finansowe realizacji projektów, które na podstawie 

umowy zawartej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Toruniu w ramach „Programu wyrównywania 

różnic miedzy regionami III” otrzymały środki finansowe w wysokości 80% kosztów 

realizacji projektu, oraz Środowiskowego Domu Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim 

o wsparcie finansowe, w celu zabezpieczenia 20% udziału własnego. 
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Pani Dorota Sobierajska – warsztaty terapii zajęciowej dostały od nowego roku zwiększoną 

kwotę na uczestnika ze środków PFRON ok. 200 zł na jednego uczestnika. Te pieniądze 

przeznaczono na wzrost wynagrodzeń w warsztatach całkowicie. Obydwa warsztaty składając 

wniosek do PFRON i podpisując umowę oświadczyły, że posiadają udział własny. My jako 

powiat do tych zwiększonych środków z PFRON musieliśmy zabezpieczyć 10% środków 

własnych. Teraz przyszło wyjaśnienie z PFRON, że powiat zobowiązany jest również do 

zabezpieczenia 10% udziału przy środkach  w ramach „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III”. Czyli ok. 30.000 zł będziemy musieli znaleźć w budżecie powiatu 

teraz, żeby dokonać zwiększenia i zapewnić wymóg 10% udziału względem środków 

PFRON.  

 

Pan Adam Potaczek – 10% od jakich środków? 

 

Pani Dorota Sobierajska – od tych otrzymanych z PFRON. Czyli i tak obligatoryjnie 

musimy dołożyć środki własne w wysokości 10% uzyskanego dofinansowania. Zatem 

możemy odpowiedzieć, że powiat zabezpieczy 10% udział, bo to jesteśmy zobligowani 

zrobić. Te 10% udział i tak trafi do warsztatów w transzach do końca roku. Będziemy się 

rozliczać z PFRON i musimy się wykazać, że te 10% dołożyliśmy, 10% od wartości 

uzyskanego dofinansowania z PFRON przez obydwa warsztaty.   

Jeśli chodzi o Środowiskowy Dom Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim, to otrzymują 

dotację celową. Otrzymali dość duże środki, nie prowadzili zajęć i nie mieli z tego tytułu 

zmniejszanej dotacji, dostali ją na każdego uczestnika.  Przy podpisywaniu umowy 

deklarowali, że posiadają środki na udział własny. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję negatywnie rozpatrzyć 

wnioski Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim  

i Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie finansowe realizacji 

projektów, które na podstawie umowy zawartej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a 

Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Toruniu w ramach 

„Programu wyrównywania różnic miedzy regionami III” otrzymały środki finansowe  

w wysokości 80% kosztów realizacji projektu, oraz Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe, w celu zabezpieczenia 20% udziału 

własnego, ze względu na brak możliwości finansowych powiatu. Powiat Aleksandrowski 

zobowiązany jest do przekazania środków własnych w wysokości 10% uzyskanego 

dofinansowania ze środków PFRON w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III”. Środki te będą przekazywane w transzach na funkcjonowanie warsztatów 

terapii zajęciowej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wnioski Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda 

Stachury w Aleksandrowie Kujawskim i Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka”  

w Otłoczynie o wsparcie finansowe realizacji projektów, które na podstawie umowy zawartej 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych w Toruniu w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy regionami 

III” otrzymały środki finansowe w wysokości 80% kosztów realizacji projektu, oraz 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe,  

w celu zabezpieczenia 20% udziału własnego, ze względu na brak możliwości finansowych 

powiatu. 

Powiat Aleksandrowski zobowiązany jest do przekazania środków własnych w wysokości 10% 

uzyskanego dofinansowania ze środków PFRON w ramach „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III”. Środki te będą przekazywane w transzach na funkcjonowanie 

warsztatów terapii zajęciowej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się – 1. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 24 sierpnia 2020 r. znak: RS.60.4.12.2020 wraz z wnioskami Warsztatu Terapii 

Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 11 sierpnia 2020 r.  

i Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie z dnia 17 lipca 2020 r. o wsparcie 

finansowe realizacji projektów, które na podstawie umowy zawartej pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w Toruniu w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy regionami III” otrzymały 

środki finansowe w wysokości 80% kosztów realizacji projektu, oraz Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 sierpnia 2020 r. o wsparcie finansowe,  

w celu zabezpieczenia 20% udziału własnego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.12. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 1 września 2020 r. dokonała kontroli działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XIV a XV sesją Rady Powiatu i nie wniosła uwag. 

Komisja Rewizyjna wnosi do Zarządu Powiatu o dokonanie zmiany w projekcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej 

położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Kościelnej oznaczonej w ewidencji  

nr 14/31 mapa 18 o powierzchni 1,0134 ha, stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego na okres 10 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, polegającej na skróceniu okresu dzierżawy 

na okres lat 5. Komisja wnosi o przekazanie Radzie Powiatu, przed głosowaniem  

w przedmiotowej sprawie, do wglądu projektu umowy między Zarządem Powiatu  

a Dzierżawcą.  

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się 

z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 1 września 2020 r. Decyzję w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Kościelnej oznaczonej w ewidencji nr 14/31 mapa 18 o powierzchni 

1,0134 ha, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego podejmie Rada Powiatu 
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Aleksandrowskiego. Po wyrażeniu zgody przez Radę Powiatu, Zarząd Powiatu podejmie 

decyzję o zawarciu umowy dzierżawy i określi jej treść. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia  

1 września 2020 r. Decyzję w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Kościelnej oznaczonej  

w ewidencji nr 14/31 mapa 18 o powierzchni 1,0134 ha, stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego podejmie Rada Powiatu Aleksandrowskiego. Po wyrażeniu zgody przez 

Radę Powiatu, Zarząd Powiatu podejmie decyzję o zawarciu umowy dzierżawy i określi jej 

treść. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 1 września 2020 r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

W związku z trudną sytuacją finansową Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. proponuję wystąpić do samorządów lokalnych z terenu Powiatu 

Aleksandrowskiego o udzielenie wsparcia finansowego dla Powiatu Aleksandrowskiego 

celem dofinansowania działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w związku z trudną sytuacją finansową Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. postanowił wystąpić do samorządów lokalnych  

z terenu Powiatu Aleksandrowskiego o udzielenie wsparcia finansowego dla Powiatu 

Aleksandrowskiego celem dofinansowania działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:13. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


